
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-161

Datum indiening: 2 december 2013 

Onderwerp: Ontwikkeling De Pas

Naam indiener: Michaël van den Boogaart

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:

Op 16 april 2013 is door de Raad een besluit genomen m.b.t. de ontwikkeling van De Pas.
Het door de Raad geamendeerde besluit luidde:

Sindsdien is het stil aan de overkant.

Vragen:
1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de ontwikkelingen van het gebied De 

Pas?
2. Is er met betrokken eigenaren overleg geweest?
3. Is er met potentieel geïnteresseerde woningbouwstichtingen overleg geweest?
4. Zijn  de  eerder  ingediende  plannen  m.b.t.  dit  gebied  nogmaals  tegen  het  licht 

gehouden?
5. Wanneer denkt het college het concept bestemmingsplan aan de Raad te kunnen 

presenteren?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:
GBO; Michaël van den Boogaart
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